
Vragen PvdA – Forum Samenleving
Actueel:
Hoeveel Rijswijkse leerlingen in bao en vo zijn in deze lockdown onbereikbaar gebleken voor het 
thuisonderwijs? Waren hier ook leerlingen bij die bij de vorige lockdown onbereikbaar waren? Zo ja, 
hoe gaat de leerplicht hier mee om?

Is er voor Rijswijkse leerlingen, die zich oriënteren op een middelbare school in Delft ook uitstel te 
krijgen wat de inschrijvingstermijn betreft zoals dat voor leerlingen geldt die zich richten op een 
school in DH, Rijswijk en LV?

In het AD stond dat Delft de 58 lokale gedupeerden van de toeslagenaffaire extra hulp gaat 
aanbieden. Heeft Rijswijk ook gedupeerden, zo ja hoeveel en op welke wijze gaat u hulp aanreiken? 
(huisvesting, werk etc.)

Onze fractie vindt het vreemd dat nav het persbericht over 300 nieuwe banen geen nadere info (IB) 
voor de raad beschikbaar is. We sluiten ons aan bij de vragen van het CDA maar willen daarnaast ook 
de info op schrift, ook met het oog op de nieuwe kadernota Werk die dit jaar zal verschijnen.

IB 20 165 beleidsnota Onderwijsachtenstanden Graag agendering voor het volgende Forum. 
Argument: de nota gaat voor ons erg uit van een wettelijk verplicht kader. Achterstandenbeleid is 
geen doel op zich maar moet daadwerkelijk leiden tot gelijke kansen in de praktijk. De nota is 
geschreven in het pre-Coronatijdperk. PvdA hoopt en verwacht op dit thema een pro-actieve 
houding van de wethouder in het overleg met schoolbesturen. zoals haar Haagse collega en 
partijgenoot laat zien.

IB 20 173 Resultaatgestuurd werken WMO
Na overleg met andere fracties wil de PvdA de IB agenderen voor het volgende forum. Na de 
presentatie op 11-1 bleven nog een aantal vragen over het tijdstip van het onderzoek, het vervolg op 
basis van de aanbevelingen en de actuele stand van financiën over.
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